
 

 

 

     

 

Αθήνα, 28 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Ακατάλληλες κρίθηκαν οι μάσκες FFP2 KN95» 

 

Σύμφωνα με καταγγελία του Σωματείου Υπαλλήλων Κρατικών Νοσοκομείων Έβρου 

(ΣΥΚΝΕ), στο Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης μοιράστηκαν σε γιατρούς και νοσηλευτές, 

ακατάλληλες μάσκες υψηλής προστασίας FFP2 KN95, οι οποίες, μετά από παρέμβαση 

της Επιτροπής Λοιμώξεων του Νοσοκομείου, αποσύρθηκαν.  

Ειδικότερα, η Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) αναφέρει, 

σε ανακοίνωσή της, σχολιάζοντας την καταγγελία του Σωματείου Αλεξανδρούπολης."Δεν 

προσφέρουν καμία ατομική προστασία στο προσωπικό, σύμφωνα με την Επιτροπή 

Λοιμώξεων του νοσοκομείου, η οποία ενημέρωσε εγγράφως την Διοίκηση, την ΥΠΕ και το 

Υπουργείο Υγείας. Οι εν λόγω μάσκες σύμφωνα με τις προδιαγραφές είναι για άλλη 

χρήση και αποσύρθηκαν". 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο τον αυξημένο αριθμό νοσούντων ιατρών και 

νοσηλευτών από κορονοϊό, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Είναι ενήμερος για τις συγκεκριμένες καταγγελίες; 

2. Αν ναι, τι απαντά στις καταγγελίες αυτές; 

3. Υπάρχει επίσημη, έγγραφη γνωμοδότηση για την καταλληλότητα των μασκών 

αυτών και αν ναι, ποιος την υπογράφει;  

4. Γιατί επιλέχθηκαν αυτές οι μάσκες αντί άλλων που υπάρχουν στην αγορά; 
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5. Από πού προμηθεύεται τις μάσκες αυτές το Κράτος και ποιο το κόστος ανά 

τεμάχιο; 

6. Μονάχα μάσκες FFP2 KN95 παρέχονται στα νοσοκομεία; 

7. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί για την απόσυρση των μασκών αυτών, αν 

τελικά επιβεβαιωθούν οι καταγγελίες; 

8. Θα αποζημιωθούν ιατροί και νοσηλευτές για την έκθεσή τους σε ενδεχόμενη 

μόλυνση από κορονοϊό, αν τελικά επιβεβαιωθούν οι καταγγελίες; 

9. Θα προβεί το Κράτος σε άμεση αντικατάστασή τους και ποιες μάσκες θα 

παρασχεθούν τώρα σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




